
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

ПРОТОКОЛ № 6 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 28 липня  2017 року                                                                     м.Житомир 

11-00 год. 

 

Всього членів комісії – 10. 

Присутні на засіданні  – 7:  Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  

Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М. 

Відсутні – 3: Михайлов А.М., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М. 

 

У роботі комісії беруть участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Микитюк Сергій Миколайович – голова райдержадміністрації 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

5. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

6. Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації   

7. Соловйова Олена Рудольфівна –  начальник  Управління Державної 

Казначейської служби України в Житомирському районі    

8. Довгалюк Наталія Володимирівна – головний бухгалтер відділу культури 

і туризму райдержадміністрації, т. в. о. начальника відділу 

9. Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

10. Янєв Фелікс Вікторович  – начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації 

11. Палій Ігор Анатолійович – начальник Центру надання адміністративних 

послуг РДА 

12. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

13. Ковальчук Володимир Володимирович – в.о. головного лікаря 

комунальної установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

14. Менська Ірина Вікторівна  – в.о завідувача сектору у справах сім’ї, 

молоді і спорту райдержадміністрації 

15. Вежновець Віктор Олексійович – заступник директора Територіального 

центру соціального обслуговування (надання соціальних послуг) громадян 

Житомирського району 

16. Стретович Наталія Василівна – в.о. директора комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради 

17. Поліщук Микола Григорович - голова Житомирської районної 

організації Чорнобильців 



 

18. Стец Галина Анатоліївна - голова ліквідаційної комісії «Агроводрервіс» 

19. Сокорчук Василь Миколайович – заступник Станишівського сільського 

голови ОТГ 

20. Маслов Анатолій Анатолійович – Високопічський сільський голова 

21. Гурківська Валентина Броніславівна - Вертокиївський  сільський голова 

22. Карбовський  Володимир Броніславович - Миролюбівський сільський 

голова 

23. Окоча Олександр Станіславович – Левківський сільський голова 

24. Чернуха Сергій Анатолійович – Березівський сільський голова 

25. Панькій Олег Богданович – заступник Новогуйвинського селищного 

голови 

26. Бивальцева Любов Петрівна - директор Миролюбівської 

загальноосвітньої школи 

27. Бугайчук Олена Анатоліївна - директор Вертокиївської 

загальноосвітньої школи 

28. Депутати районної ради:  

 Мусійчук Роман Миколайович 

 Приставський Микола Миколайович 

 Рєбдєв Ярослав Анатолійович 

 Уницький Сергій Олександрович 

29. ФОП Слідзевський С.В. 

30. Барабашов Г.В. – начальник КП «Озерне» Ноовгуйвинської селищної 

ради. 

31. Представники Коднянської територілаьної громади 

32. Працівники виконавчого апарату районної ради 

33. Представники засобів масової інформації: 

 Юхимчук Сергій Миколайович -  в.о. головного редактора газети 

«Приміське життя» 

 

   За запрошенням на засідання комісії не з’явилися: 

- Рудковська Світлана Станіславівна – в.о. директора комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради у період з 

квітня по жовтень 2016 року 

- Горбач Ганна Миколаївна – в.о. директора комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» районної ради у період з жовтня 2016 року 

по квітень 2017 року 

- Вальчук Леонід Віталійович - голова Житомирської районної організації 

Української Спілки ветеранів Афганістану 

 

             Головує на засідання голова постійної комісії Котвицький С.В.  

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., член постійної комісії, вніс пропозицію доповнити 

порядок денний комісії питанням «Про звернення до Кабінету Міністрів 

України щодо вирішення пільгового медичного забезпечення постраждалих 

внаслідок аварії на ЧАЕС громадян.» 

    Котвицький С.В., депутат районної ради, вніс пропозицію доповнити 

порядок денний комісії питанням «Про участь у  Районній  програмі розвитку 

фізичної культури і спорту на 2017 - 2021 роки Громадської організації 

«Федерація Айкіте Гатана-Рю України». 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання постійної комісії 

в цілому з урахуванням доповнення:     

   

1. Звіт виконуючої обов’язки директора Комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради щодо 

результатів фінансово-господарської діяльності комунального підприємства. 

Інформує: Стретович Наталія Василівна – в.о. директора  

КП «Центральна районна аптека №118» районної ради 

 

2. Про звернення Житомирської районної організації Української Спілки 

ветеранів Афганістану щодо участі у Комплексній програмі фінансової 

підтримки громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, 

інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району на 

2016-2018 роки та надання фінансової підтримки. 

Інформує: Вальчук Леонід Віталійович – голова Житомирської районної 

організації Української Спілки ветеранів Афганістану 

 

3. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

                       Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник     

                       управління  фінансів райдержадміністрації 

 

4. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

           Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

           управління фінансів райдержадміністрації 

 

5. Звіт голови ліквідаційної комісії щодо стану ліквідації КП 

«Агроводсервіс» районної ради. 

Інформує: Стец Галина Анатоліївна- голова ліквідаційної комісії 

 

 

 



 

6. Про визначення суми коштів для надання матеріальних допомог 

громадянам депутатами районної ради за депутатською квотою розподілу 

коштів 30% на 70%. 

       Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

7. Про  затвердження  Районної  комплексної програми розчищення та 

регулювання русел річок і водойм в адміністративно-територіальних межах 

Житомирського району, відновлення і підтримання  сприятливого їх 

гідрологічного та санітарного стану на 2017-2010 роки. 

         Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

8. Про затвердження районної  цільової програма підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі „Власний дім” на період 2017-

2020 років. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

9. Про затвердження Комплексної програми підтримки розвитку 

цивільного захисту населення Житомирського району на 2017-2018 роки. 

                     Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-   

                    комунального господарства та цивільного захисту населення  

                    райдержадміністрації 

 

10. Про внесення змін у Програму фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово- 

                            комунального господарства та цивільного захисту населення                         

                           райдержадміністрації 

 

11. Про затвердження  Районної  цільової соціальної програми протидії 

захворюванню на туберкульоз  на  період 2017-2021 роки. 

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович- в.о. головного лікаря КУ 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

 

12. Про внесення змін до рішення про визначення розміру фінансових 

ресурсів на виконання у 2017 році  Програми  про кошти для забезпечення  

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 

роки. 

                Інформують: депутати районної ради:               

                           Приставський Микола Миколайович  

                           Мусійчук Роман Миколайович  



 

13. Про внесення змін до Комплексної програми фінансової підтримки 

громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, інвалідів, 

ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району на 2016-

2018 роки. 

Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

 

14. Про внесення змін до рішення 7 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання № 203 від 04.11.16р.  «Про участь депутатів районної ради у 

розподілі коштів районного бюджету». 

    Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

15. Про внесення змін до районної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016 - 2020 роки. 

      Інформує:  Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст  

      сектору    у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації,  

      т.в.о. завідувача сектору 

 

16. Про участь у  Районній  програмі розвитку фізичної культури і 

спорту на 2017 - 2021 роки Громадської організації «Федерація Айкіте Гатана-

Рю України». 

      Інформує:  Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії  

 

17. Про надання дозволу на реконструкцію частини приміщення 

Вертокиївської загальноосвітньої школи для розмішення ДНЗ. 

                   Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                   освіти райдержадміністрації 

 

18.  Про надання  дозволу на реконструкцію частини приміщення 

Миролюбівської загальноосвітної школи для розмішення ДНЗ. 

                   Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

 

19.  Про реорганізацію Миролюбівської ЗОШ І-ІІІ ступенів на 

загальноосвітню школу І-ІІ ступенів. 

                     Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                    освіти райдержадміністрації  

 
20. Про зміну балансоутримувача. 

                  Інформує: Мусевич Тетяна Костянтинівна  – заступник  начальника 

управління праці і соціального захисту населення райдержадміністрації 

                   

 

 

 



 

21. Про безоплатну передачу Станишівській сільській раді об’єднаної 

територіальної громади прав засновника закладів освіти. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

22.  Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Станишівській сільській раді об’єднаної територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

23. Про передачу майна Станишівській сільській раді об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

24. Про внесення змін до структури комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради.      

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

25.  Про внесення змін до Статуту комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради та 

затвердження його у новій редакції. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення    та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 
26. Про передачу автомобіля. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                  питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                 забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної  

                 ради 
 

27.  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад 

сіл, селищ  Житомирського району. 



                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                 питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

                 кадрового забезпечення  та комунальної власності виконавчого  

                 апарату районної ради 

 

28.  Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна 

територіальних  громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2017 

році. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питанькомунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

29.  Про надання згоди комунальному підприємству «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради на продаж нерухомого 

майна. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 
 

30. Про внесення змін до районної Програми соціальної підтримки 

сімей загиблих учасників антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

31. Про  внесення   змін  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською  райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2016 

-2017 роки. 

              Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна - начальник фінансово-

господарського відділу апарату райдержадміністрації  

 

32. Про внесення змін до Програми сприяння публічності та розвитку 

казначейського обслуговування на території Житомирського району на 2016-

2017рр. «Доступне казначейство». 

              Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління  

  Державної Казначейської служби України в Житомирському районі   

 

33. Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016 – 2020 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 



34. Про внесення змін до районної комплексної Програми соціальної  

підтримки сімей з онкохворими дітьми на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

35. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

36. Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

37.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

38. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

39.  Про встановлення голові районної ради Крутію С.Г. надбавки за 

вислугу років та внесення змін до рішення районної ради від 15.12.2016р. 

№ 277 «Про умови оплати праці голови районної ради». 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 
40.  Щодо здійснення допорогових закупівель. 

     Інформує: Рєбдєв Ярослав Анатолійович - депутат  районної ради 

 

41.  Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна –депутат районної ради 

 

42.  Про звернення до Кабінету Міністрів України щодо вирішення 

пільгового медичного забезпечення постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС 

громадян. 



    Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат  районної ради 

 

43. Про надання згоди комунальному підприємству «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради на поділ приміщення. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                  питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                 забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної  

                 ради 

 

44. Про безоплатну передачу приміщення аптеки до комунальної власності 

Левківської сільської ради. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                  питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                 забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної  

                 ради 
 

45. Різне.                     

Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії. 

    Інформує: голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 5 хвилин,  а з питань бюджету 

– до 20 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин.  

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,   Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник 

В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Звіт виконуючої обов’язки директора Комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради 

щодо результатів фінансово-господарської діяльності комунального 

підприємства. 

Інформує: Стретович Наталія Василівна – в.о. директора  

КП «Центральна районна аптека №118» районної ради 

(Текст інформації додається до протоколу) 



ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Стах В.М., Білецький О.М., Котвицький С.В., в.о. головного лікаря КУ 

«ЦРЛ» Ковальчук В.В. 

ВИРІШИЛИ: Узяти інформацію до відома. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про звернення Житомирської районної організації Української 

Спілки ветеранів Афганістану щодо участі у Комплексній програмі фінансової 

підтримки громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, 

інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району на 

2016-2018 роки та надання фінансової підтримки. 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Стах В.М., Білецький О.М., Крутій С.Г. 

ВИРІШИЛИ: 1) Рекомендувати включити Житомирську районну організацію 

Української Спілки ветеранів Афганістану у Комплексну програму фінансової 

підтримки громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, 

інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС. 

                          2) Житомирській районній організації Української Спілки 

ветеранів Афганістану підготувати на сесію інформацію про діяльність та 

плани спрямування коштів. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 
3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

                       Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник     

                       управління  фінансів райдержадміністрації 

(Текст інформації додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь: депутати районної 

ради: Котвицький С.В., Нижник В.Т., Стах В.М., Дєньга В.А.,  голова районної 

ради Крутій С.Г., голова РДА Микитюк С.М., заступник Новогуйвинського 

селищного голови Паньків О.Б, Високопічський сільський голова Маслов А.А., 

Березівський сільський голова Чернуха С.А., начальник управління фінансів 

РДА Ходоровська Н.В. 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, яка 

проінформувала, що до РДА надійшло звернення від жительки  с.Тетерівка 

Приймак Т.А. про надання матеріальної допомоги  у зв’язку з хворобою 



дитини. Громадянка зареєстрована у с.Карвинівка Романівського району, але  

проживає у с.Тетерівка. РДА не має можливості виділити кошти даній 

громадянці. 

       Стах В.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що бюджети 

об’єднаних територіальних громад є самостійними та мають прямі 

взаємовідносини із державою та областю. Зауважив, що буде неправильним та 

несправедливим забирати кошти у жителів району, які вкладають свої кошти у 

районний бюджет у вигляді сплати податків, та спрямовувати на громади 

(громадян), які жодної копійки не вкладають у районний бюджет. 

       Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував звернутися до депутатів 

з пропозицією надати кошти на лікування дитини за рахунок коштів 

депутатських квот. 

       Микитюк С.М., голова РДА, проінформував, що за квотою РДА усі кошти 

розподілено. Наголосив на тому. Що нерозподіленими залишилися кошти за 

депутатськими квотами, а це більше 1,5 млн. грн. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що  

піклування про життя і здоров’я дітей – це виключна функція держави, зокрема 

райдержадміністрації, тому кошти на лікування дитини потрібно виділяти. 

     Рєбдєв Я.А.,  депутат районної ради запропонував виділити кошти в сумі 

5000 грн. гр. Приймак Т.А. на лікування дитини за рахунок коштів його 

депутатської квоти. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, яка 

проінформувала, що РДА пропонує зняти, запропоновані раніше для виділення 

кошти в сумі 500 тис. грн. на відшкодування СПД АПК району частини 

отриманих ними не з їх вини, а внаслідок дії непереборних природних сил 

(градобій, буревій тощо) та дії невиліковних інфекційних захворювань худоби 

та птиці, зокрема лейкозу, вузликового дерматиту, пташиного грипу та 

африканської чуми свиней, а саме: за зверненням ФОП Слідзевського С.В., та 

розподілити їх наступним чином: 

- 300 тис. грн. – на ремонт котельні в смт.Озерне 

- 100 тис. грн. – на реконструкцію Вертокиївської школи під ДНЗ 

- 60 тис. грн. – на придбання стелажів для КУ «Трудовий архів» 

- 40 тис. грн. – на теплові лічильники в смт.Озерне 

      Також зняти кошти в сумі 169 651 грн. із коштів, що планувалося 

спрямувати на Глибочицький ДНЗ, та направити їх: 

- 100 тис. грн. – на реконструкцію  Вертокиївської школи під ДНЗ 

- 69 651 грн. – на теплолічильники для смт. Озерне 

    Також проінформувала про субвенції, надані районному бюджету сільськими 

та обласною радами, повідомила, що у зв’язку з передачею закладів освіти та 

охорони здоров’я то Станишівської ОТГ до Станишівської сільської ради 

передаються  і державна медична та освітня субвенції. 

      Білецький О.М., заступник голови районної ради, висловив зауваження та 

заперечення щодо виділення коштів на заробітну плату працівникам районної 

структури Держпродспоживслужби, оскільки дана структура має фінансуватися 

із державного та обласного бюджетів. Висловив своє обурення щодо того, що 

коли державні органи звертаються за виділенням коштів на своє утримання, то 

кошти виділяються, а коли звертається громада, то їх звернення ігнорується. 

Повідомив, що  звернення громади с.Кодня про виділення коштів на 



завершення будівництва школи, яка так потрібна громаді, кошти не 

виділяються ні з обласного, ні з районного, а ні з державного бюджетів. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

виділення коштів здійснюється відповідно до районної програми. 

      Микитюк С.М., голова РДА, повідомив, що це обласна структура, але 

працює вона на території Житомирського району. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав щодо коштів в сумі 372 

тис. грн., які пропонується виділити на відшкодування вартості за встановлення 

та користування засобами телефонного зв’язку. Запропонував доручити 

управлінню праці і соціального захисту населення РДА подати інформацію про 

використання коштів, які виділялися на попередніх сесіях для цих потреб. 

      Стах В.М., депутат районної ради, уточнив пропозицію Котвицького С.В., з 

якою той погодився, та запропонував, щоб управлінню праці і соціального 

захисту населення РДА надало інформацію по цих коштах у розрізі років: за 

2016 рік – використання, за 2017 рік – використання та потреба (план). 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав щодо коштів в сумі 

100 124 грн., які пропонується виділити Березівській сільській раді на заміну 

фільтрів очистки води. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

проектною документацією уточнено призначення як поточний ремонт та заміна 

фільтрів. 

       Котвицький С.В.,  голова  постійної комісії, запитав  щодо коштів  в  сумі 

90 000 грн., які пропонується виділити ЦНАП на встановлення робочого місця; 

та щодо коштів в сумі 117 120 грн., які пропонується виділити Територіальному 

центру з обслуговування одиноких непрацездатних громадян на заробітну 

плату. 

     Палій І.А., начальник ЦНАП, відповів, що ця сума потрібна додатково, 

оскільки попередньою не були передбачені певні витрати. 

       Вежновець В.О., заступник директора терцентру, відповів, що це кошти для 

обслуговування людей із населених пунктів, які раніше не були охоплені 

обслуговуванням. Населені пункти ОТГ у розрахунок кількості цих працівників 

не входять. 

      Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав щодо коштів в 

сумі 45 тис. грн., що пропонується виділити на Кам’янську сільраду для 

проведення інвентаризації земель. 

           Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що це 

кошти цільового призначення від втрат сільськогосподарського та 

лісогосподарського використання.  

 

 

ВИРІШИЛИ:  

 

1) Питання виділення коштів в сумі 100 124 грн. Березівській сільській 

раді на поточний ремонт та заміну фільтрів винести на розгляд президії 

районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 

2) Зняти кошти в сумі 169 000 грн., що пропонувалися для виділити на 

ДНЗ «Веселка» Глибочицької сільської ради та спрямувати їх на наступні цілі: 

- кошти в сумі 100 000 грн. на реконструкцію Вертокиївської ЗОШ під 

ДНЗ: 

        Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

- кошти в сумі 69 651 грн. на теплолічильники в смт.Озерне: 

        Результати голосування: 

«За» - 3 (Голік Т.І.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М.) 

«Проти» - 1 (Котвицький С.В.)  

«Утримались» - 3 (Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Шахова О.П.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція не підтримана. 

 

3) Зняти, запропоновані раніше для виділення кошти в сумі 500 тис. грн. 

на відшкодування СПД АПК району частини отриманих ними не з їх вини, а 

внаслідок дії непереборних природних сил (градобій, буревій тощо) та дії 

невиліковних інфекційних захворювань худоби та птиці, зокрема лейкозу, 

вузликового дерматиту, пташиного грипу та африканської чуми свиней, а саме: 

за зверненням ФОП Слідзевського С.В., та розподілити їх наступним чином: 

- 300 тис. грн. – на ремонт котельні в смт.Озерне: 

        Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

- 100 тис. грн. – на реконструкцію Вертокиївської школи під ДНЗ: 

        Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 



- 60 тис. грн. – на придбання стелажів для КУ «Трудовий архів»: 

        Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Кліменко В.М.) 

 Пропозиція підтримана. 

 

4) Виділити кошти в сумі 15 тис. грн. районній раді на придбання та 

встановлення стенду «Дошка пам’яті «Слава і вічна пам’ять героям 

Житомирського району» (відповідно до районної Програми соціальної   

підтримки сімей  загиблих учасників антитерористичної    операції, 

військовослужбовців  і поранених учасників     АТО  та   вшанування пам’яті 

загиблих на 2016 – 2018 роки): 

          Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Шахова О.П., Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

         5) Рекомендувати виділити кошти в сумі 20 тис. грн. на теплові 

лічильники в смт.Озерне та 5 тис. грн. на матеріальну допомогу дитині із 

с.Пряжів: 

          Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Шахова О.П., Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

         6) Рекомендувати виділити кошти в сумі 183 000 грн. на заробітну плату 

спеціалістам протиепізоотичного відділу Управління держпродспоживслужби у 

Житомирській області: 

          Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Шахова О.П., Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

7) Підтримати в цілому розподіл коштів, що запропоновано на розгляд 

комісії, та рекомендувати його на затвердження сесії із урахуванням доповнень, 

викладених вище: 



 

          Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Шахова О.П., Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

 Пропозиція підтримана. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

           Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

           управління фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати  його на 

затвердження сесії. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.,  Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

              

  У роботі комісії оголошено перерву. 

   Після перерви. 

   У роботі комісії бере участь 6 депутатів: Котвицький С.В.,  Голік Т.І.,  Дєньга 

В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  Кліменко В.М. 

             

5. СЛУХАЛИ: Звіт голови ліквідаційної комісії щодо стану ліквідації КП 

«Агроводсервіс» районної ради. 

Інформує: Стец Галина Анатоліївна- голова ліквідаційної комісії 
(Текст інформації додається до протоколу)  

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Стах В.М., Білецький О.М., Котвицький С.В. 

ВИРІШИЛИ: Узяти інформацію до відома. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про визначення суми коштів для надання матеріальних допомог 

громадянам депутатами районної ради за депутатською квотою розподілу 

коштів 30% на 70%. 

       Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 



ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді у рамках внесення змін до 

районного бюджету передбачити відповідні суми коштів, що додаються,  для 

надання матеріальних допомог громадянам депутатами районної ради за 

депутатською квотою розподілу коштів 30% на 70%. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про  затвердження  Районної  комплексної програми 

розчищення та регулювання русел річок і водойм в адміністративно-

територіальних межах Житомирського району, відновлення і підтримання  

сприятливого їх гідрологічного та санітарного стану на 2017-2010 роки. 

         Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, яка проінформувала, що до проекту рішення та проекту 

програми надійшли певні пропозиції від Управління фінансів РДА та гр. 

Стельмаха А.К.: 

- Пропозиції надані Житомирською районною державною адміністрацією 

до проекту рішення Про  затвердження  Районної  комплексної програми 

розчищення та регулювання русел річок  і водойм в адміністративно-

територіальних межах Житомирського району, відновлення і підтримання   

сприятливого їх гідрологічного та санітарного стану на 2017-2020 роки - 

доповнити проект рішення у постановчій частині пунктом 4 рішення: 

     «4. Рекомендувати селищній, сільським радам (у т.ч. об’єднаним 

територіальним громадам) затвердити відповідні Програми та заходи.» 

- Пропозиції громадянина Стельмаха А.К.: Розділ 2 Програми доповнити 

наступним текстом: 

«Головні проблеми у сфері охорони і відновлення водних ресурсів 

району, на які першочергово необхідно звернути увагу, є:  

1) забруднення, замулення та виснаження річок району, втрата малих річок;  

2)  незадовільний експлуатаційний стан наявних очисних і гідротехнічних 

споруд, що у свою чергу є причиною збільшення рівня забруднення водних 

джерел та погіршення їх гідрологічного стану;  

3)  нераціональне використання водних ресурсів;  

4)  розвиток процесів берегоруйнування, підтоплення, затоплення територій 

населених пунктів і повені;  

5)  незадовільний гідромеліоративний та санітарний стан прибережних смуг;  

6)  постійне збільшення обсягу утворення відходів у регіоні;  

7)  постійне зростання кількості звалищ і полігонів ТПВ, більшість з яких не 

відповідають екологічним та санітарно-гігієнічним нормам, і необхідність 



постійного виділення значної кількості фінансових ресурсів на їх будівництво, 

реконструкцію та утримання;  

8)  незадовільна ситуація щодо видалення відходів у місцях 

неорганізованого складування;  

9)  нерозвинута система інформування місцевого населення щодо умов 

використання та ведення господарської діяльності на територіях ПЗС.» 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми з урахуванням 

доповнень та рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної  цільової програма підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі „Власний дім” на період 2017-

2020 років. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Котвицький С.В., Дєньга В.А. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми з урахуванням 

доповнень та рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми підтримки розвитку 

цивільного захисту населення Житомирського району на 2017-2018 роки. 

                     Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово-   

                    комунального господарства та цивільного захисту населення  

                    райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Стах В.М., Голік Т.І., Мусійчук Р.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати їх 

на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у Програму фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник  відділу житлово- 

                            комунального господарства та цивільного захисту населення                         

                           райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Мусійчук Р.М., Білецький О.М., Дєньга В.А., Нижник В.Т., Котвицький 

С.В., голова РДА Микитюк С.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Районної  цільової соціальної програми 

протидії захворюванню на туберкульоз  на  період 2017-2021 роки. 

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович- в.о. головного лікаря КУ 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати їх 

на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

 

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення про визначення розміру 

фінансових ресурсів на виконання у 2017 році  Програми  про кошти для 

забезпечення  виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2016-2017 роки. 



        Інформує: депутат районної ради Мусійчук Роман Миколайович  

        Проінформувавши щодо даного проекту рішення, розробник відкликав 

його. 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні взяли участь депутати районної ради: Стах В.М., 

Мусійчук Р.М., голова РДА Микитюк С.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодитися із розробником даного проекту рішення щодо його 

відкликання у зв’язку з тим, що прийняття даного рішення є недоцільним.  

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

13.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Комплексної програми фінансової 

підтримки громадських організацій ветеранів війни, учасників бойових дій, 

інвалідів, ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС Житомирського району на 

2016-2018 роки. 

Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

         Відкликав поданий ним проект рішення у зв’язку з тим, що вирішення 

питання, яке планувалося вирішити за рахунок даної програми  - придбання та 

встановлення пам’ятника учасникам ліквідації аварії на ЧАЕС, планується 

вирішити у рамках іншої районної програми шляхом надання Новогуйвинській 

селищній раді іншої субвенції із районного бюджету на дані цілі. 

ВИРІШИЛИ: Погодитися із розробником даного проекту рішення щодо його 

відкликання у зв’язку з вирішення у рамках іншої програми (Програми 

забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної ради та 

Житомирської районної державної адміністрації  на 2015-2017 роки). 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 7 сесії Житомирської районної 

ради 7 скликання № 203 від 04.11.16р.  «Про участь депутатів районної ради у 

розподілі коштів районного бюджету». 

    Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

    Розробник відкликав даний проект рішення у зв’язку з недоцільністю його 

прийняття. 

ВИРІШИЛИ: Погодитися із розробником даного проекту рішення щодо його 

відкликання у зв’язку з тим, що прийняття даного рішення є недоцільним.  

       Результати голосування: 



«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

15.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016 - 2020 роки. 

      Інформує:  Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст  

      сектору    у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації,  

      т.в.о. завідувача сектору 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяв участь депутат районної 

ради Котвицький С.В. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про участь у  Районній  програмі розвитку фізичної культури і 

спорту на 2017 - 2021 роки Громадської організації «Федерація Айкіте Гатана-

Рю України». 

        Інформує: Котвицький Сергій  Валерійович – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: З метою забезпечення всебічного розвитку спорту у 

Житомирському районі включити Громадську організацію «Федерація Айкіте 

Гатана-Рю України» для участі у Районній  програмі розвитку фізичної 

культури і спорту та рекомендувати сектору у справах сім’ї, молоді та спорту 

РДА укласти відповідний договір із даною організацією. Фінансування даної 

громадської організації здійснювати після подачі нею усіх необхідних для 

цього документів.  

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

17.  СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на реконструкцію частини приміщення 

Вертокиївської загальноосвітньої школи для розмішення ДНЗ. 

                   Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                   освіти райдержадміністрації 



ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про надання  дозволу на реконструкцію частини приміщення 

Миролюбівської загальноосвітної школи для розмішення ДНЗ. 

                   Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію Миролюбівської ЗОШ І-ІІІ ступенів на 

загальноосвітню школу І-ІІ ступенів. 

                     Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                    освіти райдержадміністрації  

 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про зміну балансоутримувача. 

                  Інформує: Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника 

управління праці і соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу Станишівській сільській раді 

об’єднаної територіальної громади прав засновника закладів освіти. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній 

раді ухвалити дане рішення. 

                          2) Узгодити із управлінням фінансів РДА дату передачі та 

подати відповідну інформацію на засідання президії районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони 

здоров’я Станишівській сільській раді об’єднаної територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення про передачу з 1 вересня 2017 року. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

 

 

23. СЛУХАЛИ: Про передачу майна Станишівській сільській раді об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 



забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення про передачу з 1 вересня 2017 року. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до структури комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради.      

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

           Рішення прийнято одноголосно. 

 

25. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Статуту комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради та 

затвердження його у новій редакції. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення    та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення про передачу з 1 вересня 2017 року. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про передачу автомобіля. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  



                 питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

                 кадрового забезпечення  та комунальної власності виконавчого  

                 апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

27. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                 питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

                 кадрового забезпечення  та комунальної власності виконавчого  

                 апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

28. СЛУХАЛИ:  Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна 

територіальних  громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2017 

році. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питанькомунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні взяли участь депутати районної ради: 

Котвицький С.В., Дєньга В.А., Білецький О.М., голова районної ради Крутій 

С.Г. 

       Результати голосування за, щоб затвердити перелік об’єктів нерухомого 

майна територіальних  громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 

2017 році: 

«За» - 3 (Голік Т.І.,  Нижник В.Т.,  Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А.,    Стах В.М.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 



          Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати розглянути дане питання на засіданні робочої 

групи з питань використання майна районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

29. СЛУХАЛИ: Про надання згоди комунальному підприємству «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради на продаж нерухомого 

майна. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні взяли участь депутати районної ради: 

Котвицький С.В., Дєньга В.А., Білецький О.М., голова районної ради Крутій 

С.Г., в.о. директора КП «ЦРА №118» Стретович Н.В. 

       Результати голосування за, щоб надати згоди комунальному підприємству 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради на продаж 

нерухомого майна (с.В.Піч та частину приміщення на Вокзальній, 12 у 

м.Житомирі): 

 «За» - 0.  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 6 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А.,    Стах В.М., Голік Т.І.,  

Нижник В.Т.,  Кліменко В.М. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати розглянути дане питання на засіданні робочої 

групи з питань використання майна районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

30.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми соціальної підтримки 

сімей загиблих учасників антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки.  



Інформує: Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника 

управління праці та соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення із урахуванням доповнення та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про  внесення   змін  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською  райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2016 

-2017 роки. 

              Інформує: Гладишева Софія Дмитрівна – завідувач юридичного сектору 

апарату райдержадміністрації  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

32. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2016-2017рр. «Доступне казначейство». 

              Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління  

  Державної Казначейської служби України в Житомирському районі   

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

33. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016 – 2020 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 



ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

34. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної комплексної Програми 

соціальної  підтримки сімей з онкохворими дітьми на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

36. СЛУХАЛИ: Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 



«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

37.  СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного  

відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

38. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної 

ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

39. СЛУХАЛИ:  Про встановлення голові районної ради Крутію С.Г. 

надбавки за вислугу років та внесення змін до рішення районної ради від 

15.12.2016р. № 277 «Про умови оплати праці голови районної ради». 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна  – начальник  відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 



«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

40. СЛУХАЛИ:   Щодо здійснення допорогових закупівель. 

     Інформує: Рєбдєв Ярослав Анатолійович - депутат  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати районній раді 

ухвалити дане рішення. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

41. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна –депутат районної ради 

 

 

42. СЛУХАЛИ:  Про звернення до Кабінету Міністрів України щодо вирішення 

пільгового медичного забезпечення постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС 

громадян. 

    Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і звернення та рекомендувати їх 

районній раді на затвредження. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

43.  СЛУХАЛИ: Про надання згоди комунальному підприємству «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради на поділ приміщення. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 



       Результати голосування за, щоб надати згоду комунальному підприємству 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради на поділ 

приміщення по вул.Вокзальній, 12 у м.Житомирі: 

 «За» - 0.  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 6 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А.,    Стах В.М., Голік Т.І.,  

Нижник В.Т.,  Кліменко В.М. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати розглянути дане питання на засіданні робочої 

групи з питань використання майна районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

44. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщення аптеки до комунальної 

власності Левківської сільської ради. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

       Результати голосування за, щоб безоплатно передати приміщення аптеки у 

с.Левків до комунальної власності Левківської сільської ради: 

 «За» - 0.  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 6 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А.,    Стах В.М., Голік Т.І.,  

Нижник В.Т.,  Кліменко В.М. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати розглянути дане питання на засіданні робочої 

групи з питань використання майна районної ради. 

 

 

 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Нижник В.Т.,  Стах В.М.,  

Кліменко В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

          Рішення прийнято одноголосно. 



 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова  комісії                                                                            С.В.Котвицький  

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  


